

In Line with its Strategic Aim of Continuing to Develop Local Bahraini Talent

## BisB Appoints Afnan Saleh as Chief of Human Resources & Administration

As part of its long term strategic aim and endeavour of investing in local Bahraini talent and continuously developing their skills, Bahrain Islamic Bank (BisB) recently announced the appointment of Afnan Ahmed Saleh as the Bank's Chief of Human Resources (HR) and Administrative Affairs.

Bringing to the role over 20 years of work experience, Afnan Saleh first began her career at the Career Counseling Office of the University of Bahrain where she worked for five years, ultimately heading Professional Liaisons Division as Senior Counselor. She later joined Intelnacom as a Corporate Affairs Manager in 2006.

From 2008 onwards, Afnan Saleh held several leading positions at Tharawat Investment House, namely as Director of HR & Corporate Management and Secretary of the Board of Directors. Afnan joined BisB in 2015 as a Manager in the Bank's HR Department, where she was promoted to Senior Manager before earning her promotion to head the entire department. In addition to her work experience, she holds a BA in Business Administration from the University of Bahrain, and an MA in Business Administration from Strathclyde University, UK.

Chief Executive Officer of BisB, Mr. Hassan Amin Jarrar, said, "We are incredibly proud to promote Ms. Afnan Saleh to this key position. She has already played an instrumental role in creating a vibrant and innovative work culture across all of the Bank's departments. I trust that she will continue to bring the Bank's HR Department to even greater heights by continuing to seek out the best talent and establish aggressive training and development plans for the Bank's people – one of our greatest assets at BisB,"

"At BisB, we are proud to have a Bahrainisation rate of 93.3% and strongly believe in supporting local talent, all-the-while promoting gender equality and by nurturing our employees' career development in order to prepare them to be leaders in the industry." he added.

-Ends-

ضمن إطار استراتيجيته الهادفة إلى الاستثمار بالكوادر البحرينية..

## البحرين الإسلامي (BisB) يعين أفنان صالح رئيساً للموارد البشرية والشؤون الإدارية

أعلن بنك البحرين الإسلامي مؤخراً عن تعيين أفنان أحمد صالح بمنصب رئيس تنفيذي للموارد البشرية والشؤون الإدارية، وتأتي هذه الخطوة ضمن مساعي البنك الحديثة لتطبيق استراتيجيته في الاستثمار بالكوادر البحرينية المؤهلة.

وتتمتع أفنان أحمد بخبرة عملية تصل إلى 20 عامًا، حيث بدأت مسيرتها العملية منذ عام 2000 في قسم العلاقات المهنية في مكتب الإرشاد المهني بجامعة البحرين حتى تدرجت لرئاسة القسم في عام 2005، ثم انضمت عام 2006 للعمل في شركة إنتلناكوم للاستثمار.

وابتداءً من عام 2008، تقلدت أفنان أحمد عدة مناصب في دار ثروات للاستثمار، من ضمنها: مدير الموارد البشرية والشؤون الإدارية وسكرتير مجلس الإدارة. وفي عام 2015 التحقت ببنك البحرين الإسلامي كمدير بدائرة الموارد البشرية، لتتدرج بعدها لمنصب رئيس دائرة الموارد البشرية. وتحمل أفنان أحمد صالح شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة البحرين، وشهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة سترانكلاند - المملكة المتحدة.

وبهذه المناسبة، صرح السيد حسان جرار الرئيس التنفيذي لبنك البحرين الإسلامي قائلاً: "يسعدنا الإعلان عن تعيين أفنان أحمد صالح بهذا المنصب المهم، لجهودها المبذولة للارتقاء بالموارد البشرية بالبنك لمستويات عالية، بدءاً من سعيها لتوظيف أفضل الكفاءات حتى تلبية الاحتياجات التدريبية للموظفين، وحرصها على تطوير مهاراتهم وصقل خبراتهم بشكل مستمر. بالإضافة إلى مساهمتها الفعالة في تطوير بيئة العمل لتكون بيئة صحية وعصرية في أقسام البنك المختلفة، والتي تجاوزت توقعات الموظفين".

وأضاف قائلاً: "إننا في بنك البحرين الإسلامي فخورون بتحقيقنا لنسبة بحرنة عالية بلغت 93.3% من إجمالي الموظفين، حيث يأتي ذلك إنطلاقاً من إيماننا بأهمية دعم الكوادر المحلية، وتحقيق المساواة بين الجنسين عبر دعم الموظفين الموهوبين واحتضان مسيرتهم المهنية ليصبحوا قادة في هذا القطاع".

-انتهى-